
25.09.2024 tarihinde iç paydaşlarımız olan öğrencilerimiz, İnşaat Kulübü ve bölüm öğretim elemanları 

arasında gerçekleştirilen toplantıda öğrencilerin bölüm, fakülte ve üniversite hakkındaki fikirleri ve 

beklentileri dile getirildi. Toplantı sonunda yapılan anket çalışmasında aşağıdaki sonuçlar elde edildi. 

 

 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 

Bölümümüzdeki lisans eğitiminin geliştirilmesi için önemli olduğunu düşündüğünüz 

önerilerinizi belirtiniz: Açık uçlu sorusuna verilen cevaplar incelendiğinde aşağıdaki gibi 

özetlenebilir: 

2024-2025 öğretim yılından itibaren uygulanacak olan minimum geçme notunun 45’den 

35’e düşürülmesi, 

Yazokulu açılması, 



Fakülte genelinde sosyal alanların oluşturulması ve sosyal etkinliklerin düzenlenmesi,  

Bölüm dersleri ile ilgili referans kaynak kitaplara ulaşım kolaylığı, 

Uygulamalı eğitim modelinin oluşturulması. 
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